
Protokół Nr XXXIV/2020 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

z dnia 5 listopada 2020 r. -  sala spotkań Centrum Kulturalno-Bibliotecznego                       

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

Sesja Rady została zwołana na godz. 9.00 
 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności: 

- 6 radnych. 

 

Na obrady Rady przybyli: Burmistrz Dobrego Miasta, skarbnik i sekretarz gminy oraz 

pracownicy Urzędu Miejskiego.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich sesji. 

4. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 r. – druk nr 1 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi 

Ekonomiczno-Administracyjnej w Dobrym Mieście i utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych w Dobrym Mieście i nadania statutu. – druk nr 2 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Dobre Miasto za rok szkolny 

2019/2020. – druk nr 3 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Dobre Miasto. – druk nr 4  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. – druk nr 5  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości oraz warunków                             

i trybu  składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. – druk nr 6   

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części niezabudowanej 

nieruchomości położonej w granicach obszaru nawarstwień kulturowych starego miasta 

Dobrego Miasta, wpisanego do rejestru zabytków archeologicznych. – druk nr 7 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, której wartość rynkowa 

przekracza 100.000,00 zł. – druk nr 8 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Dobre Miasto w rejonie ulic Wojska Polskiego, 

Fabrycznej i granicy administracyjnej miasta. – druk nr 9 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXI/98/2019 Rady Miejskiej                         

w Dobrym Mieście z dnia 4 listopada 2019 r. w sprawie przystąpienia do zmiany 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy usługowej                            



i produkcyjnej położonych przy drodze krajowej nr 51 w pobliżu miejscowości 

Barcikowo, gmina Dobre Miasto. – druk nr 10 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Łęgna na lata 2020-2026”. 
– druk nr 11 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Przeciwdziałanie COVID-19 

w Gminie Dobre Miasto”. – druk nr 12 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na połączenie spółek komunalnych 

poprzez przejęcie przez spółkę Zakład Gospodarki komunalnej spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością spółki Zakład Energetyki Cieplnej spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. – druk nr 13 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Z uwagi na brak quorum oraz nieobecność na sesji Rady Przewodniczącego Rady oraz dwóch 

Wiceprzewodniczących Rady, którzy mogliby poprowadzić obrady Rady - sesja Rady 

zwołana na dzień 5 listopada nie odbyła się. 

 

W tym miejscu głos zabrał Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski, który powitał 

mieszkańców Dobrego Miasta a następnie poinformował, że zaistniała dziwna sytuacja, gdyż 

radni z powodu pandemii nie przyszli na obrady Rady i sesja nie może się odbyć ze względu 

na brak quorum. Zdaniem burmistrza sesja Rady Miejskiej powinna się odbyć mimo pandemii 

przy zachowaniu daleko idących środków bezpieczeństwa, gdyż na dzisiejszej sesji powinny 

być niezwłocznie podjęte ważne dla mieszkańców jak i naszej gminy uchwały, np. uchwała 

związana z koronowirusem i przyznania środków finansowych, tak zwanych covidowskich na 

pomoc dla seniorów i przygotowanie gminy do walki z pandemią; uchwała dotycząca sołectwa 

Smolajny, gdyż grupa inicjatywna strażaków chce wybudować strażnicę; uchwała w sprawie 

połączenia spółek komunalnych; uchwała w sprawie zmian w budżecie; uchwały dotyczące 

planów miejscowych; uchwała w sprawie sprzedaży działki po byłym przedszkolu, ponieważ 

sytuacja finansowa gminy nie jest najlepsza. W związku z tym burmistrz poinformował, że nie 

jest w stanie zrozumieć dlaczego radni Rady Miejskiej zdecydowali się na taki krok, pomimo, 

że w tym tygodniu odbyły się Komisje Rady w bardzo krótkim czasie przy rzeczowej                                       

i merytorycznej dyskusji. 

Pan Burmistrz wyraził zaniepokojenie odnośnie stanowiska niektórych radnych, którzy nie 

przyszli na sesję. Tym bardziej, że nie jest tajemnicą, że niektórzy radni uczestniczyli                                          

w marszach protestujących przeciwko wyrokowi Trybunału Konstytucyjnego w sprawie 

aborcji, nie oceniając ich słuszności. I skoro radni idą na marsz w czasie pandemii to 

nieodpowiedzialnością jest z punktu widzenia burmistrza, że nie przyszli na sesję, aby podjąć 

ważne dla gminy i jej mieszkańców uchwały. 

 

Następnie głos zabrała na prośbę burmistrza Radca Prawny Kamila Warcaba, która 

poinformowała, że sesja została zwołana prawidłowo, jednak uchwały nie mogą być podjęte                     

z uwagi na brak quorum. Ponadto nie ma ani jednej osoby, która mogłaby te obrady 

poprowadzić, ponieważ zgodnie ze Statutem Gminy Dobre Miasto, obrady może prowadzić 

przewodniczący, a w czasie jego nieobecności jeden z wiceprzewodniczących. A ponieważ 

żadna z tych osób nie pojawiła się na dzisiejszej sesji, w związku z tym zgodnie ze statutem 

Rada nie może obradować. 



Burmistrz uzupełniając wypowiedź pani mecenas przypomniał, że rada liczy 15 osób. Aby 

obrady były prawomocne w sesji powinno uczestniczyć 8 radnych. Zdaniem burmistrza nic nie 

stało na przeszkodzie, aby w dniu dzisiejszym sesja się odbyła. 

Następnie głos zabrała radna Zdzisława Kobylińska, która odniosła się do zaistniałej sytuacji 

podając pewien uzasadniony powód nieobecności niektórych radnych na dzisiejszej sesji.  

Otóż Pan Przewodniczący Rady znajduje się na kwarantannie, a był w dość bliskiej styczności                                   

z radnymi w poniedziałek podczas wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu  i Komisji Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. Natomiast członkowie Komisji Oświaty odbyli posiedzenie we wtorek                 

i nie mieli kontaktu z Panem Ryszardem Łańko. W związku z tym można przypuszczać, że 

radni nie przyszli na dzisiejszą sesje, bo nie chcieli narażać urzędników i pozostałych członków 

Rady. Zdaniem radnej jest to konkretna sytuacja, która zaistniała i którą można usprawiedliwić. 

W związku z tym należy się zastanowić nad zakupieniem sprzętu i przeprowadzenia sesji Rady 

w sposób zdalny. Tym bardzie że większość Rad w innych gminach przeszło już na zdalne 

obradowanie. 

 

Na zakończenie Burmistrz poinformował, że sesja Rady została zwołana prawidłowo.                                 

W związku z tym procedura powinna być przestrzegana i sesja powinna się odbyć. Natomiast, 

co do absencji tak dużej ilości radnych, burmistrz pozostawia wszystkim mieszkańcom do 

oceny tej całej sytuacji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała:  

Ewa Łapiejko 


